
ZAPISNIČAR:  PREDSJEDNICA: 
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Z A P I S N I K 

19. SJEDNICE ŠKOLSKOG ODBORA 

 OSNOVNE ŠKOLE EUGENA KUMIČIĆA SLATINA 

 

NADNEVAK: 30. siječnja 2015. godine 

NAZOČNI ČLANOVI ŠKOLSKOG ODBORA: 

  1. Elvira Vujčić 

  2. Renata Grahovac 

  3. Radomir Šajinović 

  4. Snježana Dupan Lovrić 

    

OSTALI NAZOČNI: 

  1. Božica Majhen, ravnateljica Škole 

  2. Ana Podnar, tajnica Škole 

  3. Jasna Tomašević, računovodkinja 

   

 

SJEDNICI PREDSJEDAVA: 

  1. Renata Grahovac, učiteljica  

  

 

ZAPISNIK VODI: Ana Podnar, tajnica Škole 

 

ZAPOČETO U 13,00 SATI 

 

 Nakon pozdrava i uvodne riječi, predsjednica školskog odbora Renata Grahovac, konstatira da 

je nazočno 4 od 7 članova Školskog odbora, te da Školski odbor može donositi pravovaljane odluke, te 

je predložila sljedeći 

 

D n e v n i   r e d 

 

1. Usvajanje skraćenog zapisnika 18. sjednice Školskog odbora, 

 

2. Usvajanje Izvješća o financijskom poslovanju Škole za 2014. godinu, 

 

3. Različito. 

 

 

 Predsjednica priopćava da je potrebno nadopuniti dnevni red i predlaže sljedeću nadopunu: 

 

Točka 3. Razmatranje prijedloga novoga Statuta Osnovne škole Eugena Kumičića i donošenje 

prijedloga Statuta 

 

Točka 4. Različito. 

 

 Predloženi dnevni red je jednoglasno usvojen. 

Prelazi se na rad po utvrđenom dnevnom redu. 

 

 

TOČKA PRVA 

 

Predsjednica Školskog odbora priopćava da je prijedlog skraćenog zapisnika 18. sjednice 

Školskog odbora dostavljen uz poziv za 19. sjednicu. Otvara raspravu. Rasprave nije bilo.  

Školski odbor jednoglasno prihvaća skraćeni zapisnik 18. sjednice Školskog odbora. 

 Time je realizirana prva točka dnevnog reda. 
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TOČKA DRUGA 

  

Izvješće o financijskom poslovanju Škole u 2014. godini obrazložila je Jasna Tomašević 

računovodkinja Škole. Izvješće se prilaže zapisniku. 

 Otvara se rasprava. U raspravi su sudjelovali svi nazočni članovi Školskog odbora. 

 Nakon rasprave Školski odbor jednoglasno usvaja Financijsko izvješće o poslovanju Škole za 

2014. godinu. 

   

TOČKA TREĆA 

 Prijedlog novoga Statuta škole prezentirala je tajnica navodeći između ostalog razloge zbog 

kojih se krenulo s izradom novog Statuta škole. Naime zbog mnogih izmjena i dopuna sadašnjeg 

Statuta vrlo je teško snalaženje u njegovim odredbama.  

 Izmjene Statuta provode se i kroz Sudski registar te je novi Statut potreban i zbog promjene u 

Sudskom registru pri Trgovačkom sudu u Bjelovaru. 

 Školski odbor jednoglasno donosi Prijedlog Statua Osnovne škole Eugena Kumičića koji će se 

uputiti osnivaču Virovitičko podravskoj županiji na usvajanje.    

 

  

 

TOČKA ČETVRTA 

Dalje nije bilo informacija, pitanja niti prijedloga te je dovršen rad u 13,55 sati. 

 

 Zapisnik je zaključen sa stanicom br. 2. 

  

 


